
 

Zápis 

z veřejné schůze Třemošnice konané v pátek 9. září 2016 od 20.00 hodin 

Přítomni: Ing. Marek Škvor – starosta 

              Marie Smítková, Ing. Petr Šebesta, Ing. František Škvor – 

                      = členové osadního výboru + 24 občanů 

Omluveni: Ing. Veronika Floriánová a Milan Mecka  

 

1. Schůzi zahájila a řídila předsedkyně osadního výboru pí Marie Smítková. 

Přivítala mezi námi p. starostu a provedla kontrolu plnění úkolů z minulé veřejné 
schůze. 

 Revize kotlů by mohl provádět p. Jan Chrpa – zatím shání potvrzení od                                                                                                                                                                                      
výrobců.  

 Dne 16. 9. bude přistaven kontejner na velkoobjemový odpad. Ke 
kontejneru je možné odkládat i nebezpečný odpad. 

  

2. Informace ze zasedání zastupitelstva přednesl p. starosta: 

- Nabídka z Divišova na utvoření společného školského obvodu. Vzhledem 
k tomu, že tam nechtěli zahrnout i mateřskou školku, společný školský 
obvod nebyl schválen. 

- Schválení roční závěrky za rok 2015 

- Schválení objednaných prvků na dětské hřiště v Ostředku 

- Objednání prvků na dětské hřiště v Třemošnici.  

- Obě dětská hřiště jsou již dokončena a předána k používání. 

- Řešení projektu „Společný vodovod v Ostředku“ 

- Byly zhotoveny průkazy energetické náročnosti na budovy v majetku obce 

- Objednání projektové dokumentace na opravu kanálu a zídky 
v Třemošnici. Bez ní nemůže oprava proběhnout. 

                       Připomínka pí ing. Bílkové – zídka je ukotvena v našem tarase a pokud                            

                                                         zídka spadne, budu požadovat náhradu na OÚ!   

- Schválení projektu na bezbariérový přístup do budovy OÚ 

- Stav žádosti o dotaci na stavbu hasičské zbrojnice v Ostředku 

- Řešení opravy nájezdu u Luzumů v Třemošnici 

- Obetonování kanálu u Hýblů v Třemošnici bylo provedeno firmou p. 
Lůzuma 

 



3. Diskuse – 

Pí Waigertová – skládka železa a elektrických spotřebičů je nad naší studní.  

                  Žádám o změnu místa této skládky.  

                  Tato žádost bude projednána se starostou SDH Třemošnice. 

 

Pí Mullerová – proč je na studni pod školou „Voda není pitná“? 

                     Rozbor vody byl udělán jen na studni u bývalého obchodu, kde 

                     voda není pitná. Všechny studně jsme osadily touto tabulkou.   

Není v silách OÚ udržovat studny jako pitné – náročný proces. 
Přesto se p. starosta pozeptá na okresní hygienické stanici 
v Benešově, co by to přesně obnášelo. 

-  Žádost o vysekávání otevřeného kanálu, je to obecní pozemek.   

                                  Dohodneme to s p. Macháčkem.   

 

 Ing. Bílková -  bylo by možné podat žádost na snížení rychlosti v obci Třemošnice?                  

                                Bývá tu často velký provoz (bouračka na dálnici, oprava dálnice). 

 

           p. Florián – v roce 2017 bychom chtěli pořádat sraz rodáků. 

                            Je možné na tuto akci dostat finanční příspěvek? 

                            Ano, je. Obec zkusí požádat o dotaci z fondu hejtmana. Peníze 
samozřejmě poskytne i obec.     

                                   

4. Jaké akce nás čekají do konce roku seznámila pí Smítková – 

 1.10. 2016 setkání seniorů v Ostředku  

 21.10.2016 zájezd do divadla Na Fidlovačce - Dohazovačka 

 22.10.2016 Havelské posvícení s večerní zábavou 

 29.10.2016 harmoniky v Třemošnici 

 19.11. 2016 Svatohubertská mše v kapli sv. J.Nepomuckého v Ostředku                                                                     

 19.11. 2016 Divadelní představení v Ostředku 

 26.11. 2016 rozsvícení vánočních stromů v Ostředku a v Třemošnici 

          Na všechny akce jste srdečně zváni!!! 

         

5. Schůzi ukončila pí Smítková, poděkovala všem přítomným za účast. Příští veřejná 
schůze se bude konat začátkem prosince 2016.  

 

Zapsala: Marie Smítková   


